

تعميم  
GACA Circular

**To:** All Air Carriers headed towards the Kingdom of Saudi Arabia's airports  
إلى: كافة شركات الطيران المتجهة إلى مطارات المملكة العربية السعودية وشركات الطيران الخاص.

**Reference:** Letter of the CEO of the SFDA No. (71300) dated 15/12/1440H.  
المرجع: خطاب سعادة الرئيس التنفيذي للهيئة العامة للغذاء والدواء رقم (٧١٣٠٠) وتاريخ ١٤٤٠/١٢/١٥هـ.

**Background:** Article (28) of the executive regulations of the law of pharmaceutical establishments and preparations issued by Royal Decree No. (M/31) dated 1/6/1425H stipulates (prohibiting of entry of medicines, pharmaceuticals, herbal products and products of medical claim that are requested from abroad in person through the Internet or express mail without prior permission)  
نبذة: تضمنت المادة الثامنة والعشرون من اللائحة التنفيذية لنظام المنشآت والمستحضرات الصيدلانية الصادر بالمرسوم الملكي رقم (م/٣١) وتاريخ ١٤٢٥/٦/١هـ (عدم السماح بدخول الأدوية والمستحضرات الصيدلانية والعشبية والمنتجات ذات الإدعاء الطبي التي يتم طلبها من الخارج بصورة شخصيه عن طريق الإنترنت أو البريد السريع دون الحصول على إذن مسبق بذلك).

**Instructions:** All airlines headed to Saudi Arabia airports are obliged not to ship any medicines, pharmaceuticals, herbal products and medical products to kingdom without prior import approval from SFDA by sending import request by an e-mail (Import.drug@sFDA.gov.sa) Any violation of this will subject carrier's to legal action.  
التعليمات: جميع شركات الطيران المتجهة لمطارات المملكة العربية السعودية ملزمة بعدم شحن أي من الأدوية والمستحضرات الصيدلانية والعشبية والمنتجات ذات الإدعاء الطبي إلى المملكة دون أخذ موافقة مسبقة على الإستيراد من الهيئة العامة للغذاء والدواء وذلك بإرسال طلبات الإستيراد عبر البريد الإلكتروني (Import.drug@sFDA.gov.sa) وأي مخالفة لذلك ستكون الشركة الناقلة عرضة للإجراءات القانونية.

**Attachment(s):** Nil  
المرفقات: لا يوجد

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني  
للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي

A.P of the President of General Authority of Civil Aviation  
for Economic Policies and Air Transport

محمد بن عبيد العنبي

Mohammad O. Al-Otaibi